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1  ΠΟΕΔΗΝ Λίστα με 45 ασθενείς για ένα κρεβάτι σε
ΜΕΘ

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-01-2019

Επιφάνεια: 77.23 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΠΟΕΔΗΝ

Λίστα με 45 ασθενείς 
για ένα κρεβάτι σε ΜΕΘ
Μεγαλώνει η λίστα αναμονής ίου 
ΕΚΑΒ με βαρέως πάσχονχες που 
χρήζουν νοσηλείας σε Μονάδα Εν
τατικής Θεραπείας (ΜΕΘ). Οπως κα
ταγγέλλει η Πανελλήνια Ομοσπον
δία Εργαζομένων Δημόσιων Νοσο
κομείων, προχθές Πέμπτη η λίστα 
αριθμούσε 45 διασωληνωμένους 
ασθενείς. Η Ομοσπονδία κατηγορεί 
την κυβέρνηση ότι, ενόψει του χει
μώνα και της έξαρσης των ιώσεων, 
δεν φρόντισε να ανοίξει επαρκή 
αριθμό κλινών σε ΜΕΘ. Σύμφωνα με 
την ΠΟΕΔΗΝ, σήμερα λειτουργούν 
σε δημόσια νοσοκομεία 450 κλίνες 
ΜΕΘ και 150 είναι κλειστές λόγω έλ
λειψης γιατρών και νοσηλευτικού 
προσωπικού. Οπως αναφέρει ενδει
κτικά, στα νησιά του Ιονίου λειτουρ
γούν μόνο πέντε κλίνες ΜΕΘ στο 
Νοσοκομείο Κέρκυρας. Το Νοσοκο
μείο Ζακύνθου διαθέτει Εντατική 
δυναμικότητας έξι κλινών πλήρως 
εξοπλισμένη, η οποία παραμένει 
κλειστή. Το ίδιο ισχύει και στο Νοσο
κομείο Κεφαλονιάς.
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1  «Καμπανάκι» ΠΟΕΔΗΝ για ελλείψεις κλινών σε ΜΕΘ
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-01-2019

Επιφάνεια: 120.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

«Καμπανάκι» 
ΠΟΕΔΗΝ 
για ελλείψεις 
κλινών σε ΜΕΘ

Μεγάλη έλλειψη κλινών Μο
νάδων Εντατικής Θεραπείας, 
καταγγέλλει η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων 
στα Δημόσια Νοσοκομεία 
(ΠΟΕΔΗΝ), αναφέροντας ότι 
χθες στην λίστα αναμονής του 
ΕΚΑΒ βρίσκονταν 45 διασω- 
ληνωμένοι ασθενείς.

«Δυστυχώς για άλλη μ ια χρο
νιά η έλλειψη κλινών ΜΕΘ εί
ναι εμφανής. Για άλλον έναν 
χειμώνα με τις λοιμώξεις σε 
έξαρση, η Κυβέρνηση δεν 
φρόντισε να ανοίξει επαρκή 
αριθμό κλινών ΜΕΘ, λόγω έλ
λειψης γιατρών και νοσηλευ
τικού προσωπικού», αναφέ
ρει η Ομοσπονδία. Προσθέ
τει ότι σήμερα λειτουργούν 
450 κλίνες ΜΕΘ και 150 εί
ναι κλειστές αν και εξοπλισμέ
νες. Χαρακτηριστικό παρά
δειγμα, σύμφωνα με την ΠΟ
ΕΔΗΝ, το Νοσοκομείο Ζακύν
θου και Κεφαλονιάς.

«Στα Ιόνια Νησιά λειτουρ
γούν μόνο 5 κλίνες ΜΕΘ στην 
Κέρκυρα» και προσθέτει ότι 
«στο Νοσοκομείο Λευκάδας 
δεν λειτουργεί ΜΕΘ, το Νοσο
κομείο Ζακύνθου διαθέτει 
Μονάδα Εντατικής Θεραπεί
ας 6 κλινών πλήρως εξοπλι
σμένη, ενταγμένη στον οργα
νισμό, αλλά είναι κλειστή και 
το Νοσοκομείο Κεφαλονιάς, 
ενώ διαθέτει ΜΕΘ 5 κλινών 
πλήρως εξοπλισμένη είναι 
κλειστή».

Για τα προβλήματα, όπως 
αναφέρει η ΠΟΕΔΗΝ, που αν
τιμετωπίζει η Δυτική Ελλάδα 
οργανώνει κινητοποίηση 
στην Πάτρα 31 Ιανουάριου, η 
οποία θα εκκινήσει από το 
Νοσοκομείο «Αγιος Ανδρέας 
Πατρών 8:30 πμ θα διέλθει 
από την κεντρική πλατεία της 
πόλης και θα καταλήξει στην 
6η ΥΠΕ.
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1  "ΣΟΣ" της ΠΟΕΔΗΝ για τη μεγάλη έλλειψη κλινών
ΜΕ0

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-01-2019

Επιφάνεια: 80.25 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

"ΣΟΣ" της ΠΟΕΔΗΝ 
για τη μεγάλη 
έλλειψη κλινών ΜΕ0

Μεγάλη έλλειψη κλινών Μο
νάδων Εντατικής Θεραπείας, 
καταγγέλλει η Πανελλήνια Ο
μοσπονδία Εργαζομένων στα 
Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕ
ΔΗΝ), αναφέροντας ότι την 
Πέμπτη, στην λίστα αναμο
νής του ΕΚΑΒ βρίσκονταν 45 
διασωληνωμένοι ασθενείς. 
"Δυστυχώς για άλλη μια χρο
νιά η έλλειψη κλινών ΜΕΟ εί
ναι εμψανής. Για άλλον έναν 
χειμώνα με τις λοιμώξεις σε έ
ξαρση, η Κυβέρνηση δεν φρό
ντισε να ανοίξει επαρκή αριθ
μό κλινών ΜΕΟ, λόγω έλλει
ψης γιατρών και νοσηλευτι
κού προσωπικού", αναφέρει 
η Ομοσπονδία. Προσθέτει ότι 
σήμερα λειτουργούν 450 κλί
νες ΜΕΟ και 150 είναι κλει
στείς αν και εξοπλισμένες. Χα
ρακτηριστικό παράδειγμα, 
σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ, 
το Νοσοκομείο Ζακύνθου και 
Κεφαλονιάς. "Στα Ιόνια Νησιά 
λειτουργούν μόνο πέντε κλί
νες ΜΕΟ στην Κέρκυρα" και 
προσθέτει ότι "στο Νοσοκο
μείο Λευκάδας δεν λειτουργεί 
ΜΕΟ, το Νοσοκομείο Ζακύν
θου διαθέτει Μονάδα Εντατι
κής Θεραπείας έξι κλινών 
πλήρως εξοπλισμένη, ενταγ
μένη στον οργανισμό, αλλά εί
ναι κλειστή και το Νοσοκομεί
ο Κεφαλονιάς, ενώ διαθέτει 
ΜΕΟ πέντε κλινών πλήρως ε
ξοπλισμένη είναι κλειστή".
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1  Νοσοκομεία σε διάλυση
Πηγή: ΠΑΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ Σελ.: 35 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-01-2019

Επιφάνεια: 997.37 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 17000

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Νοσοκομεία σε διάλυση
Σιο έλεος ίου χιονιά οι ασθενείς - Καταγγελίες για Πολάκπ από τον πρόεδρο τπς ΠΟΕΔΗΝ

«Στο νοσοκο
μείο της Αρτας, 
της πόλης από 

όπου κατάγεται 
ο πρωθυπουρ

γός, οι ασθενείς 
τουρτούριζαν 

και έφερναν 
θερμαντικά 

σώματα από 
το σπίτι τους», 

αναφέρει ο κ.
Γιαννάκος

Του ΠΑΝΑΠΩΤΗ ΦΩΤΕΙΝΟΥ
fotinosparapolitika@gmail.com

ικόνες διάλυσης παρουσία
σαν τα δημόσια νοσοκομεία 
ιης χώρας τις ημέρες της με
γάλης κακοκαιρίας. Οι πολικές 
θερμοκρασίες έφεραν στο φως 
την τραγική κατάσταση που 

υπάρχει στον χώρο της υγείας.
Πολλά νοσοκομεία και κέντρα υγείας 
δεν είχαν πετρέλαιο, κάποια άλλα δεν 
είχαν κεντρική θέρμανση, ενώ σε ορι
σμένα που εφημέρευαν επικρατούσαν 
εικόνες χάους και έντασης από τις πο
λύωρες αναμονές.
Τα «Π» βρέθηκαν αυτές τις κρύες ημέ
ρες του Χειμώνα στον «Ερυθρό Σταυ
ρό» που εφημέρευε και διαπίστωσαν 
από κοντά τα προβλήματα του συστή
ματος υγείας. Ασθενείς στοιβαγμένοι 
στα επείγοντα, παρατημένα ράντζα 
στους διαδρόμους, ενώ, όποτε άνοιγε 
η πόρτα, το τσουχτερό κρύο τρυπού- 
σε τα κόκκαλα όλων όσοι ήταν εκεί. 
Οι γιατροί έδιναν κυριολεκτικά μάχη 
με τους πάρα πολλούς ασθενείς, κάθε 
ηλικίας, που η αναμονή τους, όπως 
μας είπαν, ξεπερνούσε τις 6 ώρες.
Στο «Γενικό Κρατικό Νίκαιας» οι 200 
πάσχοντες από Μεσογειακή Αναι
μία έκαναν μετάγγιση αίματος με τα 
μπουφάν λόγω έλλειψης θέρμανσης. 
Οσον αφορά το «Παίδων Αγλαΐα Κυ
ριάκού», η αναμονή ήταν πολύωρη, 
οι γιατροί λίγοι και η αγωνία των γο
νιών ήταν ζωγραφισμένη στα πρόσω
πά τους. Με το που έφτανε κάποιος 
στο «Θριάσιο», το πρώτο πράγμα που 
έβλεπε ήταν τα σκουπίδια στο πάρ- 
κινγκ, λίγα μόλις μέτρα από την είσο
δο. Στο ΚΑΤ όμως όλα ήταν διαφορε
τικά κι αυτό γιατί εκεί δεν μπορούσες 
ούτε να φτάσεις, καθώς ήταν αποκλει
σμένο από την κακοκαιρία και, σύμ
φωνα με τις καταγγελίες, κανένα μη
χάνημα δεν πέρασε να ρίξει αλάτι.

ΔΕΝ ΑΣΧΟΛΕΙΤΑΙ
Για την κατάσταση που επικρατεί 
στα νοσοκομεία, τα «Π» επικοινώνη
σαν με τον πρόεδρο της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Εργαζομένων Δημοσί
ων Νοσοκομείων, Μιχάλη Γιαννάκο, 
ο οποίος μας είπε πως «τα νοσοκομεία 
δεν έχουν χρήματα, ούτε και τον εξο
πλισμό για να συντηρήσουν τα κτίρια 
που μπάζουν» και συνέχισε τονίζο
ντας πως «αυτά είναι στην αρμοδιότη
τα του αναπληρωτή υπουργού Υγείας 
κ. Πολάκη, που όμως δεν ασχολείται 
με αυτά τα θέματα, γιατί πλέον είναι 
υπερδικαστής ή μάλλον σερίφης του 
φαρ ουέστ και ασχολείται όλη μέρα με 
το πώς θα εξοντώσει τους πολιτικούς 
του αντιπάλους».
Αναφερόμενος στα προβλήματα των 
νοσοκομείων, ο κ. Γιαννάκος δήλω
σε πως «πολλά έχουν σπασμένα τζά
μια και πολλές απώλειες θέρμανσης. 
Επίσης, πολλά νοσοκομεία δεν έχουν 
συντηρήσει τα κεντρικά συστήματα 
θέρμανσης και δεν έχουν λεφτά για 
να αγοράσουν πετρέλαιο, με αποτέλε
σμα σε πολλά νοσοκομεία και σε κέ

Εκτός από την αναμονή πολλών ωρών, οι άρ
ρωστοι έχουν να αντιμετωπίσουν και το κρύο στα 
περισσότερα νοσοκομεία, ενώ οι ασθενείς στους 
διαδρόμους αποτελούν μόνιμη εικόνα.

Ασχημη εικόνα, με σκουπίδια, άδεια καφάσια και 
μουσαμάδες δίπλα από την είσοδο του θριασίου.

ΜΙΧΑΛΗΣ ΓΙΑΝΝΑΚΟΣ

Δεν έχουν χρή
ματα, ούτε και τον 
εξοπλισμό για να 
συντηρήσουν τα 
κτίρια που μπάζουν

ντρα υγείας που βρίσκονται σε ορει
νές περιοχές να μην έχουν καλοριφέρ 
ή να είναι χαλασμένα, ή ακόμα και να 
κάνουν οικονομία και να τα ανάβουν 
για λίγες ώρες».
Οταν του ζητήσαμε να μας δώσει κά
ποιο παράδειγμα, εκείνος μας είπε 
πως «χαρακτηριστικό παράδειγ
μα είναι το Έλενα Βενιζέλου”, που 
ενώ έχει φυσικό αέριο, τα κλιματιστι
κά του είναι πανάρχαια, με αποτέλε
σμα πολλά τμήματα του νοσοκομείου 
να μην έχουν τις κατάλληλες θερμο
κρασίες. Η αίθουσα τοκετού δεν είχε 
καθόλου, το έφτιαξαν αυτές τις ημέ
ρες, αλλά πάλι θα ξαναχαλάσει» και 
συνέχισε, δίνοντας σαφή εικόνα για 
την κατάσταση στον χώρο της υγεί
ας: «Στο Νοσοκομείο της Αρτας, της 
πόλης απ’ όπου κατάγεται ο πρω
θυπουργός, οι ασθενείς τουρτούρι
ζαν και έφερναν θερμαντικά σώμα
τα από το σπίτι. Επίσης, δεν έχουν 
ζεστό νερό για τους ασθενείς και τα 
παιδιά. Στην Πρέβεζα ανοίγουν τα 
καλοριφέρ τρεις φορές την ημέρα, 
για να κάνουν οικονομία. Στο “Δρο- 
μοκαΐτειο" ανοίγουν 9 ώρες την ημέ
ρα και τουρτουρίζουν οι άρρωστοι.

Στην Κω είναι χαλασμένο το κεντρι
κό σύστημα θέρμανσης εδώ και 3,5 
χρόνια και υπάρχει αρκετό κρύο στα 
εργαστήρια και στους θαλάμους νο
σηλείας. Το ίδιο ισχύει και στις ορει
νές περιοχές, όπως το Νευροκόπι, 
που το σύστημα θέρμανσης ανοί
γει τρεις φορές και ενώ η θερμοκρα
σία είναι στους -20. Στη Νάουσα, με 
πολύ χαμηλές θερμοκρασίες, έχει θέρ
μανση ανά διαστήματα λόγω έλλει
ψης πετρελαίου. Στο Παρανέστι, στη 
Δράμα, ειδοποιήθηκαν από την ΥΠΕ 
ότι, όταν τελειώσει το πετρέλαιο που 
έχουν, δεν θα πάρουν άλλο. Απειλή- 
θηκαν για να κάνουν οικονομία. Ενώ 
και στα Καλάβρυτα, με πολύ χιόνι, μέ
χρι πριν από λίγες ημέρες δεν είχαν 
θέρμανση. Προμηθεύτηκαν 2.000 λί
τρα με δανεικά χρήματα, που έδωσε 
γιατρός του Κέντρου Υγείας. Εάν δεν 
είχε βάλει χρήματα ο γιατρός, σήμερα 
δεν θα είχαν καθόλου θέρμανση. Χω
ρίς πετρέλαιο όμως μένει και το νοσο
κομείο στη Σκόπελο, που ενώ έχουν 
λεφτά κανείς δεν τους βάζει πετρέ
λαιο γιατί είναι αφερέγγυοι και χρω
στούν λεφτά από προηγούμενες χρο
νιές», κατέληξε.
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1  Το βόλεμα ημετέρων καίει τον «Αγ. Ανδρέα»
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-01-2019

Επιφάνεια: 754.71 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Νοσοκομείο στον αυτόματο: Το υπουργείο αποφεύγει να συγκροτήσει τον οργανισμό για να διατηρήσει 
μια υφιστάμενη στρεβλή κατάσταση. Το ζήτημα κυριάρχησε στην πρωτοχρονιάτικη, απολογιστική εκδήλωση 
του σωματείου εργαζομένων.

Το βόλεμα ημειέρων 
καίει τον «Αγ. Ανδρέα»

. ' “ - Λ ■ ■ -- -ϊ,
jpoVlt* %C3\S\ ~

Via

Πανοραμική, χαριτωμένη και εορταστική λήψη. 
Το ΔΣ κατά τον αγιασμό

Οι ευχές για λύση των προβλημάτων κοσμούν ακόμα και τη 
βασιλόπιτα. Αλλά άμεση λύση, ούτε με αγιοΒασίλη δεν περιμένει κανείς

Της ΜΑΡΙΝΑΣ ΡΙΖΟΓΙΑΝΝΗ
rizogianni@pelop.gr

II Iff ωΡΝ οργανισμό, χω- 
II Μ ρίς ΔΣ, χωρίς υπηρε- 

ββ σιακό συμβούλιο και 
ΜΙ το χειρότερο χωρίς 

κανένας να δίνει μία πειστική 
και φερέγγυα, επίσημη απά
ντηση - δέσμευση γι' αυτά τα 
σοβαρά ζητήματα, μας έχουν 
θέσει στον αυτόματο πιλότο». 
Η παραπάνω επισήμανση του 
προέδρου του Σωματείου Ερ
γαζομένων του «Αγίου Αν
δρέα» Κώστα Πετρόπουλου, 
στη χθεσινή εκδήλωση κοπής 
της πρωτοχρονιάτικης πίτας 
του Σωματείου, κυριάρχησε 
μεταξύ των ζητημάτων που τέ
θηκαν στη διάρκεια της εκδή
λωσης. Αλλωστε είναι το θέ
μα που απασχολεί το νοσοκο
μείο, αλλά και ολόκληρη την

τοπική κοινωνία εδώ και εν
νέα περίπου μήνες. Η εμμο
νή της ηγεσίας του υπουργεί
ου Υγείας, παρά τις εκκλήσεις 
της διοίκησης του νοσοκομεί
ου αλλά και της όης Υγειονο
μικής Περιφέρειας να διορ
θώσει το λάθος που ακυρώ
νει τον οργανισμό του νοσο
κομείου δημιουργεί προβλη
ματισμό.
Το Σωματείο Εργαζομένων ευ
θέως έχει εκφράσει την άπο
ψη ότι η παράλληλη διατήρη
ση αλλά και κατάργηση του 
Νοσημάτων θώρακος, που 
αποτελεί και το υπουργικό λά
θος, έχει στόχο την εξυπη
ρέτηση και το βόλεμα ημετέ- 
ρων. Η διοίκηση του Σωμα
τείου κάνει λόγο για εσκεμμέ- 
νο λάθος με στόχο «τη διατή
ρηση της έμμισθης θέσης του 
Νοσημάτων θώρακος, μέχρις

ότου καταλαγιάσουν οι εσω
κομματικές αντιδράσεις και 
βρεθούν άλλες λύσεις».

ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ
Τις εκτιμήσεις του Σωματεί
ου έρχεται να ενισχύσει και 
η στάση σιωπής που τηρεί η 
ηγεσία του υπουργείου. Μέ
χρι σήμερα δεν έχει δώσει 
καμία απάντηση στο θέμα αυ
τό όπως και στην προ μη
νών αποδοχή παραίτησης 
της αναπληρώτριας διοική- 
τριας του «Αγίου Ανδρέα», 
την οποία σημειωτέον δεν 
είχε υποβάλλει ποτέ.
Μέχρι τέλος Ιανουάριου το 
ζήτημα αυτό πρέπει να κλεί
σει, όπως και να χει, καθώς 
όπως έχει δηλώσει στην «Π» 
ο διοικητής του νοσοκομείου 
Θεόδωρος Σερεμέτης, «πέραν 
της 31ης Ιανουάριου δεν θα

μπορούμε πλέον να λειτουρ
γήσουμε».

ΚΤΙΡΙΑΚΟ
Το δεύτερο βασικό θέμα που 
έθεσε ο κ. Πετρόπουλος αφο
ρούσε το κτιριακό πρόβλημα. 
«Συνεχίζουμε να λειτουργού
με κάτω από τις πιο αντίξοες 
κτιριακές συνθήκες. Εχουμε 
άστεγες 150 περίπου κλίνες, 
τμήματα και υπηρεσίες, πέρα 
από τα υπολειτουργούντα και 
τα χωρίς τις σχετικές και εν- 
δεδειγμένες για την περίπτω
σή τους προϋποθέσεις. Από 
τον περασμένο Φεβρουάριο 
έγινε αποδεκτή από την πο
λιτική ηγεσία του υπουργεί
ου Υγείας η πρότασή μας για 
την ανέγερση νέας πτέρυγας, 
αλλά που δυστυχώς μέχρι 
σήμερα δεν έχει ξεκινήσει 
ούτε καν η σχετική μελέτη».

Τα όρια της αντοχής έχουν εξαντληθεί

Αίσθηση προκάλεσε η παντελής απουσία τόσο της διοίκησης του 
νοσοκομείου όσο και της όης Υγειονομικής Περιφέρειας

Τη φετινή εκδήλωση πλαισίωσε η χορωδία των εκπαιδευτηρίων 
«Αναγέννηση» υπό τη διεύθυνση της Ελένης Γκοτσοπούλου. Αλλωστε 
ο κ. Πετρόπουλος ανακοίνωσε τη σύσταση Πολιτιστικού Τομέα που θα 
διοργανώνει διάφορες δράσεις για τους εργαζομένους

Πολλές οι δυσλειτουργίες που 
προκύπτουν από τις κενές ορ
γανικές θέσεις που ξεπερνούν 
τις 300. Σύμφωνα με τα στοιχεία 
που έδωσε ο κ. Πετρόπουλος οι 
270 Οργανικές θέσεις αφορούν 
διάφορες ειδικότητες του προ
σωπικού, οι 50 είναι θέσεις για
τρών και πάνω από 60 είναι οι 
κενές καταγεγραμμένες στα Κέ
ντρα Υγείας (Κ. ΑχαΤας, Χαλαν- 
δρίτσας και Ερυμάνθειας).

ΤΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ
«Οι λιγοστές προσλήψεις που

έχουν γίνει δεν αρκούν για να 
καλύψουν τις 63.000 συνολικά 
κενές οργανικές θέσεις, ούτε καν 
τις 27.000 αποχωρήσεις που έγι
ναν τα μνημονιακά χρόνια. Αντί 
των υποσχέσεων για 5.000 προ
σλήψεις γιατρών και νοσηλευτών 
για το 2015 και 3.600 για το 2016, 
είχαμε 7.000 αποχωρήσεις. Αυ
τές εν μέρει καλύπτονται με επι
κουρικούς και συμθασιούχους, 
με εργολαβικούς, που όλοι μαζί 
έχουν φθάσει τις 14.000». Σε αυτά 
συνηγόρησε και ο αντιπρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ ΓιάννηςΛαζαρίδης.

Στα προβλήματα που προκαλεί η 
έλλειψη προσωπικού έκανε ανα
φορά και ο εκπρόσωπος των για
τρών Κώστας Δραγώτης όπως 
και το μέλος του Επιστημονι
κού Συμβουλίου του Νοσοκο
μείου Νίκος Μακρής.
Στο σημαντικό ρόλο που παίζει 
στην υγεία της ευρύτερης πε
ριφέρειας ο «Αγιος Ανδρέας» 
αναφέρθηκαν ο περιφερειάρ
χης Απόστολος Κατσιφάρας, ο 
δήμαρχος Κώστας Πελετίδης, 
ο αντιπεριφερειάρχης Αχαϊας 
Γρηγόρης Αλεξόπουλος.

«Πλέον τα όρια της υπομονής 
και της αντοχής έχουν εξαντλη
θεί. Διεκδικούμε λύσεις τώρα. 
Δεν μπορεί το νοσοκομείο μας 
να ξεμένει από φάρμακα και να 
μην διαθέτει βασικές ιατρικές 
ειδικότητες» ανέφερε στην «Π» 
το μέλος του ΔΣ του Σωματείου 
Χρήστος Σουγλέρης. Ο ίδιος ανα
κοινώνει ότι στις 31 Ιανουάριου 
ξεκινάει νέος αγωνιστικός κύ
κλος υπεράσπισης της δημόσι
ας περίθαλψης ξεκινώντας από 
την Πάτρα και τον «Αγιο Ανδρέα» 
το «Καραβάνι της Υγείας».
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1  Εξαρση λοιμώξεων, με κλειστες τις ΜΕΘ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-01-2019

Επιφάνεια: 219.42 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Εξαρση 
λοιμώξεων, 
με κλειστεε 

ns ΜΕΘ

45 σοβαρά ασθενεί 
σε απλοϋε θαλάμους

ΣΕ ΑΠΛΟΥΣ θαλάμους σια 
δημόσια νοσοκομεία ήταν 
έως και την Πέμιττη 45 δια- 
σωληνωμένοι ασθενείς, λό
γω έλλειψης κλινών σε Μο
νάδα Εντατικής θεραπείας. 
Το πρόβλημα είναι σοβαρό, 
ωστόσο πς τελευταίες ημέρες 
έχει γίνει ακόμη πιο έντο
νο εξαιπας της αναμενόμε
νης έξαρσης των χειμερινών 
λοιμώξεων, όπως αναφέρει η 
Πανελλήνια Ομοσπονδία Ερ
γαζομένων Δημοσίων Νοσο
κομείων (ΠΟΕΔΗΝ). Η ομο
σπονδία καταγγέλλει ότι «η 
κυβέρνηση δεν φρόνησε να 
ανοίξει επαρκή αριθμό κλι
νών ΜΕΘ, λόγω έλλειψης ια
τρών και προσωπικού».

Ρημάζουν...
Σύμφωνα με τα στοιχεία που 
έφερε στη δημοσιότητα η ΠΟ
ΕΔΗΝ, σήμερα λειτουργούν 
450 κλίνες ΜΕΘ και 150 εί
ναι κλειστές, αν και εξοπλι
σμένες. Χαρακτηρισυκό πα
ράδειγμα είναι τα νοσοκο
μεία στο Ιόνιο. Στην Κέρκυρα 
λειτουργούν μόνο πέντε κλί
νες ΜΕΘ, οι οποίες δεν φτά
νουν ούτε για το νησί. Παράλ
ληλα, το Νοσοκομείο Ζακύν
θου διαθέτει Μονάδα Εντα- 
υκής θεραπείας έξι κλινών 
πλήρως εξοπλισμένη, ενταγ
μένη στον οργανισμό, αλλά 
παραμένει κλειστή και μάλι
στα «τα πανάκριβα μηχανή
ματα σκουριάζουν μέσα σης 
ζελατίνες», όπως αναφέρει η 
ΠΟΕΔΗΝ. Από το περασμένο 
Σάββατο τρεις ασθενείς δια- 
σωληνωμένοι νοσηλεύονται 
στην Παθολογική Κλινική.

Ιδια κατάσταση και στο 
Νοσοκομείο Κεφαλλονιάς, 
όπου από το 2013 που παρα
δόθηκε η ΜΕΘ πέντε κλινών 
παραμένει κλειστή. Προχθές 
ένας ασθενής χρειάστηκε 
αεροδιακομιδή που κόστισε 
7.000 ευρώ. Η ΠΟΕΔΗΝ προ- 
γραμμαύζει σης 31 Ιανουάρι
ου πορεία διαμαρτυρίας από 
το Νοσοκομείο «Αγιος Ανδρέ- 
ας» Πατρών στα γραφεία της 
6ης ΥΠΕ, με αφορμή τις ελ
λείψεις στις ΜΕΘ της δυυκής 
Ελλάδας.
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1  Ξεπαγιάζουν στα δημόσια νοσοκομεία οι ασθενείς
Πηγή: ΠΑΡΟΝ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-01-2019

Επιφάνεια: 209.63 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ξεπαγιάζουν σχα δημόσια νοσοκομεία οι ασθενείς
Του
ΑΡΗ ΜΠΕΡΖΟΒΙΤΗ

Ανύπαρκτη ή πλημμελήε θέρμανση, χα- 
\ασμένα καλοριφέρ, οι προμηθευτέε 
δεν δίνουν πετρέλαιο γιατί δεν υπάρχει εγ

γύηση ότι θα πληρωθούν, πόρτεε και πα
ράθυρα «μπάζουν» γιατί τα κτίρια είναι πα
λαιό και κακοσυντηρημένα, επίτοκεε και 
μωρά υποφέρουν, ασθενείε ξεπαγιά
ζουν και οι συγγενείε προσπαθούν με 
φορητά αερόθερμα, ηλεκτρικά καλο
ριφέρ και με κουρέλια στα παράθυρα 
να ζεστάνουν τα δωμάτια του πόνου. 
Χαρακτηριστικό επίσηε είναι ότι γιατρόε 1 
του Κέντρου Υγείαε Κλειτορίαε δάνει
σε χρήματα για αγορά πετρελαίου και 
ακόμα περιμένει από την ΥΠΕ να του 
τα δώσει.

Αυτή είναι η κατάσταση σε αρκετά 
δημόσια νοσοκομεία και Κέντρα Υγεί- 
αε τηε χώραε -που βίωσαν τιε ημέρεε 
τηε κακοκαιρίαε και ίσωε ακόμα βιώ- 
νουν ασθενείε και εργαζόμενοι- που 
δημοσιοποίησε η Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νο
σοκομεία (Π0ΕΔΗΝ) και επιβεβαίωσαν με 
εικόνα τα τηλεοπτικά μέσα ενημέρωσηε.

Εικόνεε ντροπιασιικέε που αν είχαν 
συμβεί στην Ιαπωνία θα είχαν κάνει αμέ- 
σωε ομαδικά χαρακίρι από τουε αρμό- 
διουε υπουργούε μέχρι τουε διοικητέε 
των νοσοκομείων. Εδώ βέβαια αε μη πε
ριμένουμε τέτοιεε ευαισθησίες! Μια πα
ραίτηση όμωε θα έπρεπε να υπάρξει, 
τουλάχιστον από διοικητέε νοσοκομεί
ων. Κάποιοι από αυτούε τόλμησαν να ψελ
λίσουν ότι όλα αυτά είναι ψέματα, και κά
ποιοι άλλοι (όπωε ο διοικπτήε του Νοσοκομείου 
Άρταε Βασίλειοε Μπαλάσκαε) παραδέχ
θηκαν ότι τα στοιχεία ήταν αληθινά, αλλά 
η δημοσιοποίηση τηε κατάστασηε από τουε 
εργαζόμενουε και την ΠΟΕΔΗΝ έγινε για 
«μικροκομματικά παιχνίδια, και χωρίε κα
μία σοφία». Δυστυχώε τα τέσσερα τελευ
ταία χρόνια π διεκδίκηση από ασθενείε και 
εργαζόμενουε αξιοπρεπούε φροντίδαε υγεί
αε θεωρείται από τουε διοικούντεε «μι

κρό κομματικό παιχνίδι» κι αε ανέβαιναν με 
το παραμικρό στα κάγκελα των νοσοκο
μείων εκείνοι μέχρι το 2014.

Εκτόε από την ΠΟΕΔΗΝ όμωε καταγγε
λία για ελλιπή θέρμανση τπε Μονάδαε Με- 
σογειακήε Αναιμίαε του Γενικού Κρατικού 
Νοσοκομείου Νίκαιαε έκανε στο facebook 
ο γιατρόε του νοσοκομείου, νευροχει- 
ρουργόε Πάνοε Παπανικολάου, μέλοε του 
ΔΣ του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου. 
Γα το περιστατικό αυτό π διοίκηση του νο

σοκομείου απάντησε κάνονταε λόγο για τυ
χαίο γεγονόε, αλλά καμία νύξη στην ευ
θύνη που έχει ώστε να προβλέψει τέτοιεε 
καταστάσειε.
Η καταγραφή ins ΠΟΕΔΗΝ
Αναλυτικά π καταγραφή τπε ΠΟΕΔΗΝ με 
τα νοσοκομεία που λειτουργούν με ελλεί
ψει στη θέρμανση έχει ωε εξήε:

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΕΛΕΝΑ ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ: 
Ανεπαρκέστατη θέρμανση, τα κτίρια είναι 
χωρίε καμία συντήρηση, τατζάμια είναι σπα
σμένα. Στην αίθουσα τοκετού το κρύο εί
ναι πάρα πολύ. Από τα 8 κλιματιστικά στα 
8 δωμάτια των επιτόκων γυναικών λει
τουργούν τα τρία και μάλιστα τα δύο υπο
λειτουργούν. Οι διάδρομοι δεν έχουν κα
θόλου θέρμανση.

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΡΤΑΣ: Τα καλοριφέρ 
λόγω οικονομίαε ανοίγουν 10 ώρεε το 
24ωρο. Επειδή το κτίριο έχει απώλειεε οι 
ασθενείε κρυώνουν πολύ. Ασθενείε και 
προσωπικό φέρνουν θερμαντικά σώματα 
από το σπίτι τουε. Μόνο 7 ώρεε το 24ωρο

έχουν ζεστό νερό.
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΠΡΕΒΕΖΑΣ: Ανοίγουν 

το καλοριφέρ 1 ώρα το πρωί, 1 ώρα το από
γευμα και 1 ώρα τη νύκτα.

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΩ: Το νοσοκομείο δεν 
έχει κεντρική θέρμανση καθ' ότι το κεντρι
κό σύστημα θέρμανσπε είναι χαλασμένο 
χρόνια. Οι θάλαμοι θερμαίνονται με air 
condition, αλλά οι διάδρομοι κλινικών, κοι
νόχρηστοι χώροι, και κάποια γραφεία και 
εργαστήρια είναι παγωμένα.

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΝΑΟΥΣΑΣ:Έχει θέρ
μανση ανά διαστήματα 12 ώρεε περίπου 
το 24ωρο λόγω έλλειψηε πετρελαίου.

Ψ.Ν. Α. ΔΡΟΜΟΚΑΪΤΕΙΟ: Ανοίγουν 
το καλοριφέρ 3 ώρεε το πρωί, 3 ώρεε το 
απόγευμα και 3 ώρεε τπ νύκτα. Τα κτίρια 
είναι παλαιό και έχουν απώλειεε. Το απο
τέλεσμα είναι να κρυώνουν οι ασθενείε.

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΑΡΙΔΑΙΑΣ: Μέχρι 
και τιε ημέρεε των εορτών δεν είχε το 
Κ.Υ. θέρμανση. Προμηθεύτηκαν περιο
ρισμένο πετρέλαιο πριν λίγεε ημέρεε. Η 
θέρμανση λειτουργεί κάποιεε ώρεε την 
ημέρα.

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΣΚΟΠΕΛΟΥ: Δεν
υπάρχει καθόλου θέρμανση όλο το χει
μώνα. Δεν βρίσκουν προμηθευτή πετρε
λαίου, γιατί η διοίκηση είναι αφερέγγυοε.

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΝΕΥΡΟΚΟΠΙΟΥ: Στην 
πιο κρύα περιοχή τηε χώραε τα καλοριφέρ 
για οικονομία στο πετρέλαιο ανοίγουν 3 
ώρεε την ημέρα. Από 1 ώρα πρωί, από
γευμα, νύκτα.

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΠΑΡΑΝΕΣΤΙΟΥ: Επει
δή οι εργαζόμενοι «κάνουν το έγκλημα και 
ανοίγουν τα καλοριφέρ και καταναλώνουν 
πετρέλαιο» ειδοποιήθηκαν από την ΥΠΕ ότι 
όταν τελειώσει το πετρέλαιο που έχουν, 
δεν θα πάρουν άλλο.

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΚΛΕΙΤΟΡΙΑΣ: Στην 
περιοχή των Καλαβρύτων με πολύ χιόνι μέ
χρι πριν λίγεε ημέρεε δεν είχαν θέρμανση. 
Προμηθεύτηκαν 2.000 λίτρα με δανεικά 
χρήματα που έδωσε γιατρόε του Κέντρου 
Υγείαε, ο οποίοε περιμένει από την ΥΠΕ να 
πάρει τα χρήματά του. Εάν δεν είχε βάλει 
χρήματα ο γιατρόε, σήμερα δεν θα είχαν 
καθόλου θέρμανση.
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1  ΣΤΗΝ ANAΜΟΝΗ ΓΙΑ ΜΕΘ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-01-2019

Επιφάνεια: 47.71 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΣΤΗΝ ANAiMQNH 
ΓΙΑ MB

Τουλάχιστον 45 ασθενείς περι
μένουν το τελευταίο 24ωρο να 
«ελευθερωθεί» ένα κρεβάτι σε 
ΜΕΘ στην Αττική. Σύμφωνα με 
την ΠΟΕΔΗΝ, στο Λεκανοπέδιο 
λειτουργούν 231 κλίνες ΜΕΘ, 
ενώ άλλες 25 είναι κλειστές, διότι 
δεν υπάρχει προσωπικό για τη 
λειτουργία τους. Σε όλη τη χώρα 
είναι κλειστές 150 κλίνες ΜΕΘ. 
Στα Ιόνια Νησιά λειτουργούν 
μόνο 5 κλίνες ΜΕΘ στην Κέρκυ
ρα. Στο Νοσοκομείο Λευκάδας 
δεν λειτουργεί ΜΕΘ.
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1  ΕΚΛΟΓΕΣ 2019
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-01-2019

Επιφάνεια: 1973.42 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΣΑΒΒΑΤΟ 12 - ΚΥΡΙΑΚΗ 13 ΓΕΝΑΡΗ 2019 ΡΙΖΟΧϋ^ΣΤΗΣ ΛΑΪΚΗ
ΣΥΣΠΕΙ

ΟΙ ΥΠΟΨΗΦΙΟΙ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΕΣ ΠΟΥ ΣΤΗΡΙΖΕΙ ΤΟ ΚΚΕ■ ■

0 «Ριζοσπάστης» παρουσιάζει στις επόμενες σελίδες τους επικεφαλής των ψηφοδελτίων που στηρίζει 
το ΚΚΕ σε όλες τις Περιφέρειες αλλά και σε δήμους όλης της χώρας, όπου έχουν ανακοινωθεί από τις 
Οργανώσεις Περιοχών του Κόμματος. Ξεχωριστά παρουσιάζονται οι υποψήφιοι δήμαρχοι σε μεγάλες 
πόλεις της χώρας, σε όλους τους δήμους της Αττικής και της ΠΕ Θεσσαλονίκης, αλλά και οι υποψήφιοι 
στους δήμους όπου στις προηγούμενες τοπικές εκλογές είχαν εκλεγεί κομμουνιστές δήμαρχοι.

ΟΙ ΥΠΟΨΗΦΙΟΙ ΣΕ ΜΕΓΑΛΟΥΣ ΔΗΜΟΥΣ
Αήιιος
Αθηναίων

Σοφιανός Νίκος, 53 ετών, 
δημοτικός σύμβουλος Αθή
νας από το 2010. Μέλος του 
ΠΓ της ΚΕ του ΚΚΕ. Υπήρξε 
Γραμματέας του ΚΣ της ΚΝΕ 
(1991 -2001).

Δήμος Θεσσαλονίκης
Ζαριανόπουλος Σω

τήρης, 57 ετών, Τραπε- 
ζοϋπάλληλος, Ευρωβου
λευτής. Φοίτησε στη Σχο
λή Αγγλικής Φιλολογίας 
του ΑΠΘ. Εργάζεται στην 
Τράπεζα Πειραιώς (πρώ
ην Μακεδονίας - Θρά
κης) από το 1981. Εκλέ
χθηκε στο ΔΣ του Ενω
τικού Συλλόγου Εργαζο
μένων Τράπεζας Πειραι
ώς το 2000. Υπήρξε μέ

λος της διοίκησης του Εργατικού Κέντρου Θεσσαλονίκης 
και από το 2003 έως το 2014 γενικός γραμματέας του. Ε
πίσης υπήρξε μέλος της διοίκησης της Εκτελεστικής Επι
τροπής της ΓΣΕΕ. Από το 2008 ήταν μέλος της Εκτελεστι
κής Γραμματείας του ΠΑΜΕ. Ευρωβουλευτής του ΚΚΕ. Εί
ναι μέλος της Επιτροπής Περιοχής Κ. Μακεδονίας του ΚΚΕ.

Αήιιος Ιωαννίνων
Τσουμάνη Ολυ, ετών 

41. Δικηγόρος, νυν πε
ριφερειακή σύμβουλος 
Ηπείρου. Πρώην μέλος 
του ΔΣ του Δικηγορι
κού Συλλόγου Ιωαννί
νων.

Αήιιος
Πειραιά

Μανωλάκου Δια- 
μάντω, ετών 59, γε
ωπόνος. Μέλος της 
ΚΕ του ΚΚΕ και βου
λευτής Πειραιά από 
το 2008 έως σήμε
ρα. Υπήρξε επίσης 
ευρωβουλευτής από 
το 2004 έως το 2008.

Αήιιος Λάρισας
Κρίκης Πέτρος, 39 χρό-

πήρξε αθλητής βαλκανιονί- 
κης ελευθέρας πάλης και 
πρώην πρόεδρος του Πα-

|Aril Κ . Λος της Επιτροπής Περιοχής
iaR» TrMBji, Θεσσαλίας του ΚΚΕ και του

Τμήματος Φυσικής Αγωγής 
και Αθλητισμού της ΚΕ του ΚΚΕ.

Δήυος Ηρακλείου 
Κρήτης

Βρύσαλης Δημτρρης, 52
ετών. Νοσηλευτής, πρόε
δρος του ΔΣ Σωματείου Ερ
γαζομένων στο ΠΑΓΝΗ, μέ
λος του ΓΣ της ΠΟΕΔΗΝ, 
εκπρόσωπος των εργαζο
μένων στο ΔΣ και στο Υπη
ρεσιακό Συμβούλιο ΠΑΓΝΗ - 
«Βενιζελείου», πρώην περι
φερειακός σύμβουλος.

Στη μάχη για την επανεκλογή στους 5 δήμους 
που η «Λαϊκή Συαπείρωαη» είναι δημοτική αρχή

Δήμος Πάτρας: Πελετί- 
δης Κώστας, ετών 65, δή
μαρχος Πάτρας, γιατρός, 
καρδιολόγος.

Δήμος Καισαριανής: Σταμέ- 
λος Ηλίας, ετών 61, δήμαρχος 
Καισαριανής από το 2015 και α
πό το 2010 δημοτικός σύμβου
λος. Διετέλεσε αντιπρόεδρος στη 
ΓΕΝΟΠ ΔΕΗ και πρόεδρος του 
κλαδικού Συνδικάτου Ενέργειας.

Δήμος Πετρούπολης: 
Σιμός Βαγγέλης, ετών 33. 
Δήμαρχος Πετρούπολης. 
Μέλος της Περιφερειακής 
Επιτροπής Δυτικού Τομέα 
της ΚΟ Αττικής του ΚΚΕ, 
φιλόλογος.

Δήμος Χαϊδαρίου: Σε- 
λέκος Μιχάλης, ετών 59. 
Δήμαρχος Χαϊδαρίου. Μέ
λος της Περιφερειακής Επι
τροπής Δυτικού Τομέα της 
ΚΟ Αττικής του ΚΚΕ.

ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ

Σωτήρης Αβραμόπουλος

Β
 Είναι 37 χρόνων και κατοικεί στη Θεσσαλονίκη.

Εχει διατελέσει υποψήφιος δημοτικός σύμβου
λος με το συνδυασμό της «Λαϊκής Συσπείρωσης» 
σε προηγούμενες εκλογικές αναμετρήσεις στο 
δήμο Θεσσαλονίκης. Είναι πολιτικός μηχανικός, 
απόφοιτος του αντίστοιχου τμήματος του ΑΠΘ 
και κάτοχος μεταπτυχιακού διπλώματος ειδίκευ
σης (ΜΔΕ) του προγράμματος «Σεισμική Μηχανι
κή και Αντισεισμικές Κατασκευές» του ΕΑΠ. Εχει 
διατελέσει μέλος της αντιπροσωπείας του ΤΕΕ 
(Τμήμα Κεντρικής Μακεδονίας) στην προηγού
μενη θητεία. Δραστηριοποιήθηκε από μικρή η
λικία στο μαθητικό και φοιτητικό κίνημα, οργα
νώθηκε στην ΚΝΕ και εκλέχθηκε στο Κεντρικό 
Συμβούλιο της Οργάνωσης στο 10ο Συνέδριο, το 

2010. Στη συνέχεια δραστηριοποιήθηκε στο κίνημα των μισθωτών και αυτοαπασχολού
μενων μηχανικών. Είναι μέλος του Γραφείου Περιοχής Κεντρικής Μακεδονίας του ΚΚΕ.

ΔΥΤΙΚΗ ΕΛΛΑΔΑ

Νίκος
Καρηθηνησήπουλος

Γεννήθηκε το 1963. 
Βουλευτής Αχα'ΐας α
πό το 2007 και κοινο
βουλευτικός εκπρό
σωπος του Κόμματος. 
Εχει σπουδάσει Οικο
νομικά στην Ιταλία και 
είναι μέλος του Οικο
νομικού Επιμελητηρί
ου Ελλάδας. Είναι μέ
λος της Κεντρικής Ε
πιτροπής του ΚΚΕ και 
του Τμήματος Οικο
νομίας της ΚΕ.

ΘΕΣΣΑΛΙΑ

Τάσος Τσιαπλές
Είναι 56 χρό
νων. Γεννή
θηκε στους 
Γόννους Λά
ρισας και κα- 
τοικεί στη 
Λάρισα. Πε
ριφερειακός 
σύμβουλος 
Θεσσαλίας, 
πρόεδρος 
του Εργατι
κού Κέντρου 
Ν. Λάρισας, 
μέλος της Ε

κτελεστικής Γραμματείας του ΠΑΜΕ. Είναι μέλος 
της Κεντρικής Επιτροπής του ΚΚΕ.

ΚΡΗΤΗ

Μανώλης
Συνιυχάκης

Γεννήθηκε 
το 1967 στο 
Ηράκλειο 
Κρήτης. 
Βουλευτής 
Ηρακλείου 
του ΚΚΕ. 
Απόφοιτος 
Κοινωνιο- 
λογίας του 
Πανεπιστη
μίου Σόφιας 
«Kliment 
Ohridski»

της Λαϊκής Δημοκρατίας Βουλγαρίας. Το 2010 και 
το 2014 είχε εκλεγεί δημοτικός σύμβουλος Ηρα
κλείου ως επικεφαλής του ψηφοδελτίου της «Λαϊ
κής Συσπείρωσης» Ηρακλείου. Εχει διατελέσει πρό
εδρος της Ενωσης Γονέων Μαθητών Δήμου Ηρα
κλείου, μέλος του ΔΣ της Ομοσπονδίας Γονέων Μα
θητών Νομού Ηρακλείου και μέλος του ΔΣ της ΑΣ- 
ΓΜΕ. Μέλος της ΚΝΕ από το 1978 και του ΚΚΕ α
πό το 1986 και σήμερα είναι μέλος της Επιτροπής 
Περιοχής Κρήτης του ΚΚΕ.

ΒΟΡΕΙΟ ΑΙΓΑΙΟ

Σταύρος Τύσσος
Γεννήθηκε στη Μυτιλήνη 

το 1948, όπου και μεγάλωσε. 
Βουλευτής Λέσβου του ΚΚΕ 
από το Γενάρη του 2015. Είναι 
απόφοιτος της Φυσικομαθημα
τικής Σχολής του Πανεπιστημί
ου Αθηνών. Εχει Μάστερ στη 
θαλάσσια Γεωλογία και σε θέ
ματα Ενέργειας και ενεργεια
κής πολιτικής από το Πανεπι
στήμιο της Μινεσότα. Είναι κά
τοχος διδακτορικού στη Γεω
φυσική - Σεισμολογία, από το 
Πανεπιστήμιο της Θεσσαλονί
κης. Δίδαξε σε διάφορα πανε

πιστήμια, εργάστηκε ως ερευνητής στο ΚΠΕ «Δημόκριτος», στο Ε
θνικό Κέντρο θαλασσίων Ερευνών (ΕΚΘΕ), και κυρίως στο Γεωδυ
ναμικό Ινστιτούτο του Εθνικού Αστεροσκοπείου Αθηνών. Διετέλε- 
σε πρόεδρος του Συλλόγου Προσωπικού του Εθνικού Αστεροσκο
πείου Αθηνών Kat της Ενωσης Ελλήνων Ερευνητών. Συνέβαλε στην 
εκπόνηση των θέσεων του ΚΚΕ για την αντισεισμική θωράκιση της 
χώρας. Στις βουλευτικές εκλογές του 2007, του 2009 και του 2012 
ήταν υποψήφιος βουλευτής του ΚΚΕ στη Β' Αθηνών. Στις δημοτι
κές εκλογές του 2010 και του 2014 ήταν επικεφαλής του συνδυα
σμού «Λαϊκή Συσπείρωση» Γλυφάδας και εκλέχθηκε δημοτικός σύμ
βουλος. Το 2011 εκλέχθηκε και το 2014 επανεκλέχτηκε πρόεδρος 
της Ελληνικής Επιτροπής για τη Διεθνή Υφεση και Ειρήνη (ΕΕΔΥΕ).

ΝΟΤΙΟ ΑΙΓΑΙΟ

Γιάννης
Νιουνιαδάκης

Γεννήθηκε στα Χα
νιά της Κρήτης το 
1954. Υποναύαρχος 
του Πολεμικού Ναυ
τικού ε.α. Αποφοίτη
σε από τη Σχολή Ναυ
τικών Δοκίμων, ως Ση
μαιοφόρος Μάχιμος 
του Πολεμικού Ναυ
τικού (ΠΝ) το 1976. Κα
τά τη διάρκεια της θη
τείας του υπηρέτησε 
σε πολεμικά πλοία ε
πιφάνειας ως επιτε
λής και ως κυβερνή

της, καθώς και σε υπηρεσίες =ηράς ως επιτελής ή διοικη
τής ανάλογα με το βαθμό του. Αποστρατεύτηκε το 2005 
με το βαθμό του υποναυάρχου σε αποστρατεία, ενώ υπη
ρετούσε ως διευθυντής στη Διεύθυνση Διεθνών Σχέσεων 
του ΓΕΕΘΑ. Είναι απόφοιτος της Ανώτερης Σχολής Πολέ
μου του ΠΝ. Είναι μέλος της Κίνησης για την Εθνική Αμυ
να (ΚΕΘΑ) και της «Ανεξάρτητης Ενωσης Αποστράτων Ε
νόπλων Δυνάμεων» (ΑΝΕΑΕΔ). Ηταν υποψήφιος ευρωβου
λευτής του ΚΚΕ το 2014 και υποψήφιος βουλευτής Α' Πει
ραιά το 2015. ____ ^

ΑΠΙΚΗ

Γιάννης Πρωιούλης
Είναι 41 χρόνων, 

μέλος του ΠΓ της 
ΚΕ του ΚΚΕ και 
περιφερειακός 
σύμβουλος Αττι
κής από το 2014. 
Υπήρξε Γραμματέ
ας του ΚΣτης ΚΝΕ 
(2007-2011), βου
λευτής Β' Αθήνας 
(2007 - 2012). Σή
μερα είναι υπεύ
θυνος του Εργατι
κού Συνδικαλιστι
κού Τμήματος της 

ΚΕ, από το 2015. Διετέλεσε μέλος της διοίκησης του 
Εργατικού Κέντρου Αθήνας (2001 - 2006).

ΣΤΕΡΕΑ ξΛΛΑΔΑ

Κώστας
Μπασδέκης

ΑΝΑΤΟΛΙΚΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ^· 
ΚΑΙ ΘΡΑΚΗ

Δηιιήιρης
Παπατολίδης

Είναι 53 χρόνων. Γεωπόνος. Δημοτι
κός σύμβουλος Λαμίας από το 2003 
έως και το 2014. Μέλος της Κεντρι
κής Επιτροπής του ΚΚΕ και του Γρα
φείου Περιοχής Στερεός Ελλάδας.

Είναι 42 
χρόνων. 
Κατάγε
ται από τη 
Δράμα και 
κατοικεί 
στην Κα
βάλα. Είναι 
μέλος της 
Κεντρικής 
Επιτροπής 
του ΚΚΕ 
και Γραμ
ματέας της

Επιτροπής Περιοχής Ανατολικής Μακεδονίας - 
Θράκης του ΚΚΕ. Υπήρξε μέλος του Γραφείου 
του Κεντρικού Συμβουλίου της ΚΝΕ.

ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ .

Νίκος
Γάνιικας

Είναι 62 χρόνων. Εφοριακός, περιφε
ρειακός σύμβουλος Πελοποννήσου 
από το 2011. Μέλος της Επιτροπής 
Περιοχής Πελοποννήσου του ΚΚΕ.

ΙΟΝΙΑ ΝΗΣΙΑ

Αλεξάνδρα Μπαλού
, Γεννήθηκε στο χωριό Μεσα
ριά της Κέρκυρας το 1961, εί
ναι τραπεζοϋπάλληλος και πε
ριφερειακή σύμβουλος στην 
Περιφέρεια Αττικής, ενώ πα- 
λαιότερα ήταν νομαρχιακή σύμ
βουλος Αθήνας. Εχει τελειώσει 
τη σχολή Η/Υ του ΕΛΚΕΠΑ και 
τη Συνεταιριστική Σχολή Θεσ
σαλονίκης. Επίσης, έχει διατε- 
λέσει μέλος του Γενικού Συμ
βουλίου και της Εκτελεστικής 
Γραμματείας της Ομοσπονδίας 
Τραπεζοϋπαλληλικών Οργανώ
σεων Ελλάδας (ΟΤΟΕ), πρόε

δρος του κλαδικού Σωματείου Εργαζομένων στο Χρηματοπιστωτι
κό Σύστημα, μέλος της Εκτελεστικής Γραμματείας του Πανεργα- 
τικού Αγωνιστικού Μετώπου (ΠΑΜΕ), καθώς και μέλος του Διοικη
τικού Συμβουλίου της Γενικής Συνομοσπονδίας Εργατών Ελλάδας 
(ΓΣΕΕ). Στις προηγούμενες περιφερειακές εκλογές ήταν υποψήφια 
αντιπεριφερειάρχης του Βόρειου Τομέα της Αττικής με τον συνδυ
ασμό «Λαϊκή Συσπείρωση».

Δήμος Ικαρίας: Λαρδάς 
Νίκος, ετών 47, εργαζόμε
νος στον κλάδο του Τουρι
σμού - Επισιτισμού, αντιδή- 
μαρχος Ικαρίας.

ΗΠΕΙΡΟΣ

Γιώργος
Πρέντζας

Είναι 42 χρόνων. Γεννήθηκε στη Γερ
μανία, μεγάλωσε και κατοικεί στα Ιω
άννινα. Νοσηλευτής και υποψήφιος 
διδάκτωρ της Ιατρικής Σχολής Ιωαν
νίνων. Μέλος της Επιτροπής Περιο
χής Ηπείρου του ΚΚΕ. Μέλος του Δι
οικητικού Συμβουλίου της ΠΟΕΔΗΝ 
και του ΔΣ του Σωματείου Εργαζομέ
νων στο Πανεπιστημιακό Γενικό Νο
σοκομείο Ιωαννίνων.

ΔΥΤΙΚΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ

Θανάσης Χαστάς
Είναι 32 χρό

νον. Κατάγεται 
από τον Πόρο 
Γρεβενών και δι
αμένει στην Κο
ζάνη. Απόφοι
τος του Τμήμα
τος Αγρονόμων 
και Τοπογρά
φων Μηχανικών 
της Πολυτεχνι
κής Σχολής του 
ΑΠΘ, όπου και υ
πήρξε μέλος του 
ΔΣ του Φοιτητι

κού Συλλόγου. Δημοτικός σύμβουλος Γρεβενών από 
το 2014 με τη «Λαϊκή Συσπείρωση». Γραμματέας της 
Επιτροπής Περιοχής Δυτικής Μακεδονίας του ΚΚΕ. 
Υπήρξε μέλος του Γραφείου του Κεντρικού Συμβου
λίου της ΚΝΕ (2010 - 2016). Υποψήφιος βουλευτής 
του ΚΚΕ στην ΠΕ Γρεβενών στις εκλογές του 2015.
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1  Μεταγγίσεις υπό το μηδέν!
Πηγή: ΒΡΑΔΥΝΗ ΤΗΣ

ΚΥΡΙΑΚΗΣ
Σελ.: 24,33 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-01-2019

Επιφάνεια: 1954.52 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2740

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΣΕ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΕΚΤΑΚΤΗΣ ΑΝΑΓΚΗΣ ΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ, ΛΟΓΟ ΕΛΛΕΙΨΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗΣ

Μεταγγίσεις 
υπό το μηδέν!

Του ΓΙΑΝΝΗ ΛΑΜΠΡΑΚΗ

Ιιο Κρατικό 
ins Νίκαια$ 
οι ασθενή 
μεταγγίζονται 
σε τριτοκοσμικά 
συνθήκκ, 
καθά» 
ο κεντριά 
κλιματισμό5 
που έχει 
η μονάδα είναι 
πολύ naflios και 
δεν καθαρίζεται 
συχνά, λόγω 
έλλειψη$ 
προσωπικού

koves, paupifles, ακόμα και αρά- 
xves πέφιουν πάνω aious ασθε- 
νείε με μεσογειακή αναιμία ιπν 
ώρα που μεταγγίζονται.

Τα προβλήματα που υπάρχουν 
σιον χώρο ins Υγείαε ιον τελευ
ταίο καιρό, κάνουν ious ασθενείε 
να βρίσκονται σε έναν διαρκή 
αγώνα, ακόμα και για ιη νοσηλεία 
ious. Στο Κρατικό ins NiKaias οι 
ασθενεί5 μειαγγίζονιαι σε τριτο
κοσμικές συνθήκες, καθώς ο κε
ντρικός κλιματισμός που έχει η 
μονάδα είναι πολύ παλιόε και δεν 
καθαρίζεται συχνά λόγω έλλει
ψή προσωπικού.

Αυιό έχει σαν αποτέλεσμα να 
είναι ευάλωιοι σε κάθε λογήε 
βρωμιά, ακόμα και σε έντομα που 
πέφτουν από τον κλιματισμό.

Οι νοσηλευόμενοι, zkios 
από τα προβλήματα που 
έχουν να λύσουν, αναγκάζο
νται να παίζουν τπ ζωή ious 
κορόνα γράμματα, ακόμα και 
για τα πιο απλά πράγματα.

Στο Κρατικό υπάρχει π τρίτη 
μεγαλύτερη Μονάδα Νοση
λείας Μεσογειακής Αναιμίας.

Το θέμα που έχει δημιουρ- 
γηθεί είναι πολύ σοβαρό και 
χρήζει άμεσπ5 διαλεύκανσή. 
Κάθε μέρα έρχονται για με
τάγγιση τουλάχιστον 15 
ασθενείς, ήτοι 250 ασθενείς τον 
μήνα, και αν μιλάμε για μεταγγί
σει ο αριθμόε εκτοξεύεται ons 
300 την εβδομάδα. Το συγκεκρι
μένο πρόβλημα υπάρχει από τον 
Δεκέμβριο, τότε ξεκίνησαν οι πο- 
λικέε θερμοκρασίεε.

Όπως λένε οι γιατροί, το πρό
βλημα αυτό συναντάται και το κα
λοκαίρι, όπου και πάλι είναι αντί
ξοες οι συνθήκε5. Τον χειμώνα οι 
ασθενείε κρυώνουν και το καλο
καίρι ζεσταίνονται.

«Έπεσε πάνω στο χέρι μου 
μέχρι και αράχνη»

"Evas από ious ασθενείς έζησε, 
onoos λέει στη «ΒτΚ», μια εμπειρία 
που δεν θέλει να θυμάται. Onoos 
τονίζει ο κύριος Χαράλαμπος: «Τη

Δευτέρα που είχα πάει, είχειόσο 
κρύο που τα κλιματιστικά έβγαζαν 
κρύο αέρα, οπότε έκανα μετάγγι
ση με μπουφάν

Οι ασθενείς είμαστε συνηθι
σμένοι σε αυτά τα φαινόμενα, αλ
λά το πρόβλημα είναι μεγάλο. 
Φανταστείτε την ώρα που έκανα 
μετάγγιση κάνει έναν θόρυβο το 
κλιματιστικό και πέφτει μια βρομιά 
πάνω στο χέρι μου την ώρα που 
μεταγγιζόμουν.

Οι γιατροί μού καθάρισαν το 
χέρι και άλλαξα θέση, με το κρύο 
να συνεχίζεται προφανώς, ώστε 
να συνεχίσω τη διαδικασία.

Όταν ξάπλωσα πάλι στο κρε
βάτι, πέφτει πάλι από τον κλιματι
σμό μία πολύ μεγάλη αράχνη, 
αλλά ευτυχώς ήταν νεκρή, πάνω 
στο χέρι μου.Όπως καταλαβαίνε

τε, η κατάσταση πρέπει να αλλά
ξει άμεσα, γιατί είναι πολύ επικίν
δυνο για εμά5 τους μεταγγιζόμε
νοι να πάθουμε οτιδήποτε κάτω 
από αυτέ5 τΐ5 ακραίε5 συνθήκες

Κάνει τόσο κρύο που φέρνου
με κουβέρτες από το σπίτι pas. 
Αυτό που ζητάμε είναι να έχουμε 
ns βασικέε προϋποθέσεις όταν 
νοσηλευόμαστε.

Εγώ κάθε 15 μέρες πρέπει να 
πηγαίνω για μετάγγιση, δεν γίνεται 
να αλλάζει το πρόγραμμά μου, 
γιατί νιώθω κούραοη και εξά
ντληση αν δεν μεταγγίζομαι κάθε 
15 μέρες

Με πονάνε τα κόκκαλά μου. 
Πάλι καλά που οι γιατροί και οι 
νοσηλευτές είναι πάρα πολύ κα
λοί και μπορούν να pas βοηθή
σουν ακόμα και με αυτές ns ακα

τάλληλες συνθήκες. Φανταστείτε 
ότι οι γιατροί κινούνται, μπορούν 
να ζεσταθούν με κάποιο τρόπο, 
εμείς πρέπει να είμαστε για 4 
ώρες ακίνητοι. Καταλαβαίνετε 
πόσο δύσκολη γίνεται η κατάστα
ση για εμάΞ. Πρέπει να βρεθεί λύ
ση άμεσα».

Προσωρινές λύσεις 
όχι μόνιμεε

Η διοίκηση του Νοσοκομείου 
βλέποντας ns τραγικές συνθήκες 
που επικρατούν, προσπάθησε να 
λύσει μερικώς το πρόβλημα, αλ
λά είναι θέμα χρόνου να επανέλ- 
θει. Ο σύλλογος εργαζομένων 
χαρακτηρίζει τη λύση cos μπάλω
μα. Μπορεί σε κάποια άλλη χρο
νική στιγμή ο κλιματισμόε να ξα-

Η διοίκηση του Νοσοκομείου Βλέποντας 
τραγικό συνθήκες που επικρατούν, npoc 
να λύσε μερικά» το πρόβλημα, αλλά εν 
χρόνου να επάνελθε.

Από την άλλη, η διευθύντρια ms Μονάδας 
ms Νοσηλείας Μεσογειακής Αναιμίας Δή
μητρα Βήνη τόνισε am «Βτκ»: «Ο κεντρι- 
κός κλιματισμός ms Μονάδας Μεσογεια
κής Αναιμίας είναι 20ετίας και πρέπει να 
αλλαχτεί άμεσα και κατεπειγόντως, διότι 
δεν μπορεί να ανταποκριθεί σας ακραίες

συνθήκες που συναντούμε, ή του ψύχους 
ή του καύσωνα. Τον περσινό χειμώνα δεν 
τα είχαμε, γιατί ήταν ήπιος ο καιρός. Φέτος 
τα πράγματα ήταν διαφορετικά και ο κλι
ματισμός δεν μπορούσε να δουλέψει με 
το πολύ κρύο.
Στην προσπάθεια που έκαναν οι ψυκτικοί

βρωμιές δεν
να αντιμετωπίσουν το πρόβλημα έπεσαν 
βρομιές και μαύρα σάγματα, φύλλα, ακό
μα και νεκρές αράχνες. Αυτό δείχνει ότι 
δεν συντηρείται καθόλου ο κλιματισμός. 
Συνεπώς, αυτό που ζητάμε είναι η άμεση 
αντικατάσταση του κλιματισμού, ώστε να 
μπορούμε να δουλεύουμε σε συνθήκες
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νοούμεια£ 
γική θερμοί 
xovxos κήιμ 
κυκλώνετα 
ήύ κακό για
καιιωνεργι

ναχαλάσει. Οι γιατροί ; 
άμεσεε HOoeis και όχι npc 
νέε, καθώε κανείε δεν γίν 
παίζει με την υγεία των ασθ

Επίσπε, ιονίζουν πωε εί' 
λύ σοβαρό το πρόΒλημι 
ακόμα και την ώρα που (j 
ζουν tous ασθενείε π εκ 
από to κλιματιστικό από < 
μέχρι έντομα.

Έτσι, αναγκάζονται να 
επαναλαμβάνουν τη διαί 
και να καθαρίζουν το χί 
ασθενή.

Μετάγγιση με μπου<| 
και κουΒέρτεε

Αρχικά υπήρξε η σκέψΓ 
ταφερθεί η μονάδα στη νετ| 
γική κλινική. Εκεί, όμωε, tc
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για τη μετάγγιση. Με αυτό εν- 
ασικά, δηλαδή μια φυσιολο- 
;ρασία και αλλαγή του υπόρ- 
ατισμού, γιατί αυτό που ανα- 
ι από το κλιματιστικό είναι πο-
την υγεία των ασθενών αλλά ΗδιευθΟντριαϋΰΜον^ί^χτηλίίαϊ 
κόμενων». ΜεσογΏακήδΑναιμκκΔήμητραΒήνη.

:ητούν 
οωρι- 
:ιαι να 
Ενών. 
'αιπο- 
ι, διότι 
ροντί- 
γονται
JKOVSS

ξανα- 
ικασία 
ρι του

άν

/a με- 
ρολο- 
πρόγ-
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12-13 Ιανουάριου 2019 ΤΗΣ ΚΥΡΙΑΚΗΣΜΑ

Πολικέ5 θερμοκρασία 
και σιο Νοσοκομείο Apias
Οι ιιοιίικ! %()ί ρμοκραοΐι·< οι όληιιιν LiliUifta uvi όι ιί,αν κι ηροΙΜημακι και οι artilo 
νοσοκομι κι. ειόικόκρα οι auio ms πιριφίpuns Σιο Νοοοκομι ιο Apias, οια 6ωμό 
ιια ιοιν αοθι νων, κι γροφι Ια και ltsouloi is-ιων voonilanmv, κι κιΐιιιηιιοιικά ιιιιοιίι ι 
κιυργουν Ιι ί» ν 6οι nil υιηιν ΑιικιουμίΚιινι ι ιΐογιο ιπμικιικιοχι ms xpiKJiis και ms 
ι ilrliiKHisoiiviiipnonsnouvivi κιι Eninili ον,ιικ χνικήυιιοοιπριξη ιων μηχανημάτων 
yivt ιαι οι ίο 6ωρι ism θι λονιέε. αλλιωε οι γιαιροι orlda και οι νοοηιΐιιιόμι νοι θα εί
χαν να ανιιμι ιωηιοουν οιιμανιικα προβλήματα, oiikis tn μη ανιιμι ιωηιοιι ιων αοθι 
νι ίων ιων νοοιιλι οορι νων, Η καιάοκιοιι ι ινοι ιόοοαηι ιΐιιιοκκίι non οι αοθι νι is 
ονογκό/ονκιι ναψι ρνοονθι ρμανιικά οωμαιιι αιιοκι οιιιικι ions ιιικιραιιανω κοκ 
lit pus, ωοκ νο μην κρυώνουν Το ιιρόΐΐιίημιι ίιι ν οονανκικιι μονοοκι όωμάικι ιων 
αοθι νων, ιιιίιΐο και ο κι χι ιροιιργι ιο, αφού μονά ο μια αιθοαοο i χι ι ιιανκι οωοιιι 
Οι |)μοκραοια Οι unoilomoi xiiipoi. Oiuos n οιΟοικκι ιινονιιιμιι*., ο melon voonrlt αιών 
καιιοοιιιιιικοχιιροιιργιιοίχοονθιμμοκμαοια I 1,5 Cot Kditisnpipis.

as
ιπάθησε 
αι θέμα

Κάθε μήνα 250 ασθενή 
με μεσογειακή αναιμία ξεπαγώνουν 

σιο Γενικό Κρατικό ins NiKaias

μαία είναι ακόμη πιο τραγικά, κα- 
θώε το σχέδιο που υπάρχει είναι 
να μειαφερθούν οι ασθενείε στην 
αίθουσα αναμονήε, όπου περιμέ
νουν οι συνοδοί ιων ασθενών. 
Αυτό δεν μπορεί να συμβεί, γιατί 
οι ασθενείε με μεσογειακή αναι
μία πρέπει να μεταγγίζονται σε ει- 
δικέεσυνθήκεε.

Όχι κάτι εξεζητημένο, αλλά 
κρεβάτια και μία φυσιολογική 
θέρμανση. Μπορεί για όλουε 
εμάε αυτό να φαίνεται φυσιολογι
κό, αλλά για τουε μεταγγιζόμε
νοι δεν είναι. Για τουε ασθενείε 
το πρόβλημα είναι μικρότερο, 
διότι οι γιατροί κινούνται και μπο
ρούν με κάποιο τρόπο να εξετα
στούν. Οι νοσηλευόμενοι, όμωε, 
δεν μπορούν.

Πρέπει να είναι ξαπλωμένοι για

τουλάχιστον 4 ώρεε μέχρι να 
ολοκληρωθεί η διαδικασία τηε 
μετάγγισηε.

Οι γιατροί αναγκάζονται να τουε 
τοποθετούν μπουφάν και κου- 
βέρτεε, ώστε να τουε βοηθήσουν 
όπωε μπορούν και να μπν κρυώ
νουν τόσο. Αυτή η λύση που έχει 
βρεθεί, δεν είναι λύσπ.

Το πρόβλημα είναι τόσο μεγά
λο που αν συνεχιστεί οι γιατροί θα 
αναγκαστούν να ακυρώσουν με- 
ταγγίσειε, καθώε το να παίρνουν 
οι ασθενείε αίμα σε τόσο ακραίεε 
θερμοκρασίεε δεν είναι θεμιτό.

Το άλλο μεγάλο πρόβλημα εί
ναι ότι όταν χαλάσει το πρόγραμ
μα σε έναν ασθενή με μεσογεια
κή αναιμία, αυτόε κινδυνεύει πε
ρισσότερο. Το πρόγραμμα που 
πρέπει να ακολουθείται είναι αυ

στηρό και δεν πρέπει να μεταβάλ
λεται. Το ελάχιστο που θα συμβεί 
είναι να κουράζεται σωματικά, και 
στο τέλοε να απορρυθμιστεί τε- 
λείωεοοργανισμόετου.

Πάντωε, σύμφωνα με τουε 
ασθενείε, η ετοιμότητα του προ
σωπικού αποτρέπει τη δημιουρ
γία προβλημάτων στην υγεία 
τουε, αλλά τα εμπόδια που συνα
ντούν είναι μεγάλα και πρέπει να 
βοηθηθούν.

θα αναγκαστούν 
ναπετάξουνιοαίμα

Μέσα σέ όλα αυτά που υπάρ
χουν, έρχεται να προστεθεί και το 
ζήτημα με τιε φιάλεε αίματοε. Οι 
οροί που χρησιμοποιούνται πρέ
πει πρώτα να καθαριστούν και στη 
συνέχεια να ανοίξουν τον ασκό. 
Εδώ το ζήτημα που υπάρχει είναι 
πωε ο ορόε έχει ζωή το πολύ για 
24 ώρεε.

Έτσι ή θα χρησιμοποιηθεί ή θα 
πεταχτεί. Δεν γίνεται λοιπόν να 
πεταχτούν οι φιάλεε που με τόσο 
κόπο μαζεύουν οι γιατροί από 
τουε εθελοντέε αιμοδότεε. Προ- 
κειμένου να μπν πετάξουν στον 
κάλαθο των αχρήστων το αίμα, οι 
γιατροί συνεννοούνται με τουε 
ασθενείε και αλλάζουν την ώρα 
που πηγαίνουν για τη μετάγγισή 
τουε, ώστε να ζεστάνει λίγο ο και- 
ρόε, όπωε λένε, για να μην χά
σουν το ραντεβού τουε και να μην 
πεταχτεί το αίμα.

Όπωε τονίζουν από τον σύλ

λογο εργαζομένων του Νοσο
κομείου, «εμείε βρίσκουμε λύ- 
σειε αλλά δεν μπορείε να δου- 
λεύειε πάντα σε αντίξοεε και 
έκτακτεε συνθήκεε. Δουλεύειε 
οτα όρια να συμβεί ή να μην 
συμβεί κάτι κακό. Δουλεύουμε 
με διαρκέε άγχοε».

Όπωε τονίζει στη «Βτκ» το μέ
λσε του Συλλόγου Εργαζομένων 
Νίκαιαε και Δυτικήε Αττικήε Γ ιάν- 
νηε Τσολάκηε: «Αυτό που ζητάμε 
είναι να δοθεί, επιτέλουε, μια 
άμεση λύση, γιατί με μπαλώματα 
και με ημίμετρα δεν μπορεί να 
βρεθεί λύση. Το πρόβλημα θα 
παρουσιάζεται συνέχεια μπρο
στά σου. Εμείε σαν Σύλλογοε Ερ
γαζόμενων Νικαίαε και Δυτικήε 
Αττικήε θα κανονίσουμε και νέα 
συνάντηση με τη διοίκηση του 
Νοσοκομείου.

Εμείε θα επιμείνουμε στην έλ
λειψη προσωπικού. Έχουμε 2 
ψυκτικούε για ολόκληρο το Νο
σοκομείο. Αν είχαμε το προσωπι
κό, το πρόβλημα θα μπορούσε 
να διαγνωστεί νωρίτερα και ίσωε 
να μην φτάναμε σε αυτό το ση
μείο. Οι συμβάσειε που γίνονται 
δεν επαρκούν για τιε ανάγκεε του 
Νοσοκομείου.

Φανταστείτε ότι στέλνουν τουε 
συνοδούε να παίρνουν τα σά- 
ντουιτε για τουε ασθενείε, λόγω 
έλλειψηε προσωπικού.

Το καλύτερο μηχάνημα να εί
χαμε, αν δεν υπάρξει έναε χρι- 
στιανόε να το φτιάξει, και πάλι δεν 
θα μπορούμε να λειτουργούμε».

«Έλενα»: xaipis 
| θέρμανση paves 
| και βρέφη

Βέβαια, τα προβλήματα στα νοσοκομεία 
συνεχίζονται αφού και το νοσοκομείο 
«Έλενα» έχει πολύ μεγάλα προβλήματα, 
καθώε γυναίκεε και βρέφη νοσηλεύο
νται χωρίε θέρμανση και όσα σώματα 
καλοριφέρ δεν είναι κατεστραμμένα, 
υπολειτουργούν.
Συγκεκριμένα, στα οκτώ δωμάτια των 
επιτόκων γυναικών που υπάρχουν, μόνο 
το ένα κλιματιστικό λειτουργεί, τα δύο 
υπολειτουργούν και τα υπόλοιπα πέντε 

j aval εκτόε λειτουργίαε. Αυτό δεν είναι το 
μόνο ζήτημα, αφού υπάρχουν μέχρι και 
σπασμένα τζάμια στα κτίρια. Αυτέε οι συν
θήκεε είναι οι πλέον άθλιεε, με την ΠΟΕ- 
ΔΗΝ να τονίζει σε ανακοίνωσή τηε ηωε 
πολλά νοσοκομεία λειτουργούν κάτω 

I από αυτέε αε αντίξοεε συνθήκεε, ενώ κα- 
λθ us διοικήσειε τουε να πάρουν θέση και 
να λύσουν άμεσα αυτά τα προβλήματα. 
Μετά τη δημοσιότητα που πήρε το θέμα η 
διοίκηση του Νοσοκομείου έσπευσε 
άρον άρον να διορθώσει as ζημίεε στα 
τζάμια και τα ερ-κοντίσιον.
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